

CAPITAL ONE CANADA COMPETITION RESULTS IN \$35,000 DONATION TO A CHILD'S VOICE FOUNDATION

Internal contest empowers associates to be philanthropists.

Toronto, ON (December 15, 2015) – [Capital One Canada](#) will donate \$35,000 to [A Child's Voice Foundation](#). This is the result of an internal contest where associates compete to win funds to support their charity of choice. The "Who Wants to be a Philanthropist" contest gives Capital One Canada's associates an opportunity to champion a charity or cause they believe in, and engages all Canadian associates to vote on the charities that will receive the top prizes.

A Child's Voice Foundation, championed by Capital One® associate Sharon Lui, will receive the \$35,000 grand prize. Associates also voted to donate \$20,000 to the Palliative Home-Care Society of Greater Montreal and \$10,000 to the Sunnybrook Hospital Odette Cancer Centre, which came in second and third place, respectively.

"This donation from Capital One means our children will know that someone cares," said Roslyn Yearwood, Executive Director, A Child's Voice Foundation. "We now have the funds to provide the necessary supports that will improve the quality of life of the children we serve. Capital One has helped A Child's Voice be a place 'Where Kids Come First'."

"I decided to support A Child's Voice because they are a small charity that is focused on turning No into a Yes for ill or disabled kids who have a critical need for a product or service that will enhance their quality of life," said Sharon Lui. "I love the Who Wants to be a Philanthropist contest because it gives me an opportunity to show my own children that through passion and commitment, anything can happen if you use your voice to speak up for others."

Launched in 2007, the "Who Wants to be a Philanthropist" contest is designed to give Capital One Canada's associates a voice in how the company allocates its charitable dollars. The program was built on the premise that Capital One's charitable giving should represent the dedication of its associates and the passion they have for the community.

"We created this program because we value our associates' input into how we invest in the community," said Nathalie Clark, Vice President, Capital One Canada. "It also gives them a platform to share their passions for their community, connect on a personal basis, and rally behind a cause that is having a positive impact on Canadians."

About Capital One.

With offices in Toronto and Montreal, Capital One Canada has been offering Canadian consumers a range of competitive MasterCard credit cards since 1996. We challenge ourselves to see the world through the eyes of our customers, so we can deliver the market-leading credit products and exceptional service they're looking for. Capital One Canada is a division of Capital One Bank, a subsidiary of Capital One Financial Corporation of McLean, Virginia (NYSE: COF). Capital One is committed to causes and organizations that empower people to build a more successful financial future by investing in programs and harnessing the skills and passion of our talented associates.

-30-

Media Contact

Andrew Clarke
Capital One
416-549-2930
andrew.clarke@capitalone.com



CAPITAL ONE CANADA VERSE UN DON DE 35 000 \$ À LA FONDATION A CHILD'S VOICE

Un concours interne permet aux associés de l'entreprise de devenir philanthropes

Toronto, Ontario (le 15 décembre 2015) – [Capital One Canada](#) fera un don de 35 000 \$ à la [fondation A Child's Voice](#) à l'issue d'un concours interne qui permet aux associés de l'entreprise de s'affronter amicalement pour « gagner » des fonds et les attribuer à l'œuvre de bienfaisance de leur choix. Le concours « Qui veut être philanthrope? » offre aux associés de Capital One au Canada l'occasion de soutenir une cause ou une œuvre de bienfaisance qui leur tient à cœur et leur permet de voter pour les œuvres de bienfaisance qui recevront les premiers prix.

La fondation A Child's Voice, soutenue par Sharon Lui, associée de Capital One®, recevra le grand prix de 35 000 \$. Les associés ont également voté pour la Société de soins palliatifs à domicile (du Grand Montréal), en deuxième position, et pour le Sunnybrook Hospital Odette Cancer Centre, en troisième position, qui recevront respectivement 20 000 \$ et 10 000 \$.

« Ce don offert par Capital One montre à nos enfants qu'on se soucie de leur bien-être », a déclaré Roslyn Yearwood, directrice générale de la fondation A Child's Voice. Nous disposons désormais de fonds pour améliorer la qualité de vie des enfants dont nous nous occupons. Capital One a aidé A Child's Voice à donner aux enfants la place qui leur revient. »

« J'ai choisi de soutenir A Child's Voice parce que ce petit organisme caritatif s'efforce de procurer aux enfants malades ou handicapés le produit ou le service dont ils ont grandement besoin pour une meilleure qualité de vie », a dit Sharon Lui. « J'adore le concours Qui veut être philanthrope? » parce qu'il me permet d'être un exemple pour mes propres enfants, en montrant qu'avec la ferveur et l'engagement, tout est possible, à condition de se porter à la défense des autres. »

Lancé en 2007, le concours « Qui veut être philanthrope? » invite les associés de Capital One du Canada à se prononcer sur la façon dont l'entreprise distribue ses fonds de charité. Dans le cadre de ce programme, les dons de bienfaisance de Capital One doivent représenter le dévouement des associés et le vif intérêt qu'ils éprouvent pour la communauté.

« Nous avons mis sur pied ce programme parce que nous estimons que nos associés ont leur mot à dire sur la façon dont nous investissons dans la communauté », a précisé Nathalie Clark, vice-présidente à Capital One Canada. « Il procure également aux associés une plateforme pour exprimer leur intérêt envers la communauté, établir des liens personnels et se rallier à une cause ayant une incidence positive sur les Canadiens. »

À propos de Capital One.

Établie à Montréal et à Toronto, Capital One Canada offre aux consommateurs canadiens depuis 1996 une gamme de cartes de crédit MasterCard concurrentielles. Nous nous efforçons de voir les choses du point de vue de nos clients, dans le but de leur offrir des produits de crédit d'avant-garde et le service exceptionnel qu'ils recherchent. Capital One Canada est une division de Capital One Bank, filiale de Capital One Financial Corporation, dont le siège est situé à McLean en Virginie (NYSE : COF). En investissant dans des programmes ciblés et en mettant à profit les compétences et le dévouement de ses talentueux associés, Capital One soutient des causes et des organismes qui donnent aux personnes les outils nécessaires pour s'assurer un avenir financier meilleur.

-30-

Personne-ressource pour les médias

Andrew Clarke
Capital One
416-549-2930
andrew.clarke@capitalone.com

